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Protokół nr XIII/19 

z sesji Rady Powiatu Jarocińskiego VI kadencji 
odbytej w dniu 26 czerwca 2019 r. w godz. od 13:00 do 15:30 
w sali posiedzeń Starostwa Powiatowego w Jarocinie, p. 30  

 
*    *    *  

 

         Obrady XIII sesji VI kadencji Rady Powiatu Jarocińskiego otworzył i prowadził 

P. T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady. Stwierdził, na podstawie listy obecności, że na 

ustawową liczbę 19 radnych w sesji uczestniczy 18 radnych i wobec tego Rada jest władna do 

obradowania i podejmowania prawomocnych uchwał. Listy obecności radnych, pracowników 

Starostwa i gości stanowią załączniki nr 1,2,3,4. 

 

P. T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady - otwieram obrady XIII Sesji Rady Powiatu 

Jarocińskiego. Witam Panie i Panów Radnych oraz wszystkich zaproszonych  gości. Informuję, 
na podstawie listy obecności, że na ogólną liczbę 19 radnych, w dzisiejszym posiedzeniu 

uczestniczy 18 radnych. Stwierdzam wobec powyższego, że Rada jest władna do obradowania 

i podejmowania prawomocnych uchwał. 

 
Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady - Wysoka Rado! Porządek obrad XIII sesji 

Rady Powiatu został Państwu podany w zawiadomieniach o zwołaniu sesji w programie eSesja. 

Informuję, że Zarząd Powiatu zwrócił się z wnioskiem o rozszerzenie porządku obrad 

o następujący projekt uchwały: w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Spółki pod 

firmą: „Szpital Powiatowy w Jarocinie” Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą 
w Jarocinie, pokrycia podwyższonego kapitału zakładowego wkładem niepieniężnym oraz 

objęcia przez Powiat Jarociński wszystkich nowoutworzonych udziałów w Spółce, który 

w porządku obrad otrzyma numer 33, a pozostałe punkty zmienią numerację o jeden więcej. 

Ponadto Zarząd wniósł autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego 

zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Jarocińskiego na lata 2019-2030 oraz autopoprawek do projektu uchwały Rady Powiatu 

Jarocińskiego zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia budżetu Powiatu Jarocińskiego na 

2019 rok. Projekt uchwały oraz Autopoprawki zostały zamieszczone w programie esesja. Czy 

ktoś ma uwagi do porządku obrad? Nie widzę. Proszę o przegłosowanie zmiany do porządku 

obrad. Proszę nacisnąć przycisk.  

 

P. L. Czechak, Starosta Jarociński – chciałam wyjaśnić skąd pojawiły się autopoprawki. 

Dzisiaj na świeżo przywieźliśmy z Urzędu Wojewódzkiego podpisaną umowę z Wojewodą. 
By nie robić w lipcu sesji nadzwyczajnej odbyliśmy dzisiaj szybko posiedzenie Zarządu i środki 

przekazane przez Wojewodę w kwocie ponad 5 mln zł dzisiaj wprowadzamy do budżetu. 

Ponadto po ostatniej wizycie pani Głównej Księgowej Szpitala Zarząd zobowiązał Prezesa 

Szpitala, by wygospodarował środki na Zakładowy Fundusz Świadczeń Socjalnych. Pan Prezes 

w oszczędnościach poszukał połowę środków. Do końca czerwca środki w wysokości 75% 

odpisu muszą się znaleźć na koncie szpitala. Zarząd Powiatu również wygospodarował połowę 
środków i przekazuje je szpitalowi. Kolejne decyzje dotyczące szpitala zostaną podjęte na 

następnej sesji. 

 
Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady – przystępujemy do zatwierdzenia zmiany 

w porządku obrad i głosujemyia za pomocą urządzeń elektronicznych w systemie Esesja. 

Proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku. Kto jest „za” zmiana porządku obrad? Kto jest 



2 

 

„przeciw”? Kto „się wstrzymał” od głosu? W głosowaniu brało udział 18 radnych. Wszyscy 

głosowali „za”. 

 

Głosowano w sprawie: zmiana porządku obrad.  

Wyniki głosowania ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (18) Tomasz Bandyk, Janusz Barański, Marta Bierła, Agnieszka 

Borkiewicz, Lidia Czechak, Mirosław Drzazga, Andrzej Dworzyński, Teodor Grobelny, Jacek 

Jędraszczyk, Elżbieta Kostka, Stanisław Martuzalski, Karol Matuszak, Janina Nicke, Mariusz 

Stolecki, Hanna Szałkowska, Michał Urbaniak, Mateusz Walczak, Julian ZegarBRAK GŁOSU 

(1)Jan Szczerbań. 
 
Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady – stwierdzam, że Rada przyjęła porządek 

obrad 13 sesji Rady Powiatu, który przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z obrad XI i XII sesji Rady Powiatu Jarocińskiego. 

3. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu po XI sesji Rady Powiatu Jarocińskiego. 

Starosta Jarociński 

4. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Powiatu oraz Radnych po 

XI sesji Rady Powiatu Jarocińskiego. 

radni 

5. Oferta szkół ponadgimnazjalnych na rok szkolny 2019-2020. 

Dyrektorzy szkół – jest w esesji 

6. Zapoznanie się z raportem o stanie Powiatu Jarocińskiego za 2018 rok. 

Jest w esesji raport plus prezentacja 

7. Debata nad raportem o stanie Powiatu Jarocińskiego za 2018 rok. 

dyskusja 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Jarocińskiego wotum 

zaufania. 

9. Zapoznanie się ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Jarocińskiego za 

2018 rok. 

10. Zapoznanie się ze sprawozdaniem finansowym Powiatu Jarocińskiego za 2018 rok. 

11. Zapoznanie się z informacją o stanie mienia. 

12. Zapoznanie się z uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Poznaniu w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu 

Jarocińskiego sprawozdaniu z wykonania budżetu powiatu za 2018 rok wraz 

z informacją o stanie mienia komunalnego Powiatu Jarocińskiego. 

13. Zapoznanie się z wnioskiem Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Jarocińskiego 

o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu Jarocińskiego za 2018 rok. 

14. Zapoznanie się z uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Poznaniu w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Jarocińskiego o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu za 2018 r. 

15. Dyskusja. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego Powiatu Jarocińskiego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2018 rok. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie udzielenia 

Zarządowi Powiatu absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2018 rok.  
18. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie rozpatrzenia 

skargi na pana Janusza Krawca, Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Kotlinie. 
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19. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie rozpatrzenia 

skargi na Panią Lidię Czechak, Starostę Jarocińskiego. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie rozpatrzenia 

skargi na pana Henryka Szymczaka, Prezesa Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy 

w Jarocinie Sp. z o.o.” 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie zatwierdzenia 

do realizacji w okresie od dnia 01.01.2019 r. do dnia 31.12.2020 r. projektu 

współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach 

Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014 - 2020. 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie zmiany nazwy 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Jarocinie, ul. Franciszkańska 1, 63-200 

Jarocin 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie zmiany nazwy 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 im. Eugeniusza Kwiatkowskiego w Jarocinie, 

ul. Franciszkańska 2, 63-200 Jarocin 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia trzyletniego I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza Kościuszki w 

Jarocinie, ul. Kościuszki 31 

25. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia trzyletniego II Liceum Ogólnokształcącego im. Powstańców 

Wielkopolskich wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 

w Jarocinie, ul. Franciszkańska 1 

26. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia trzyletniego III Liceum Ogólnokształcącego wchodzącego w skład 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 im. Eugeniusza Kwiatkowskiego w Jarocinie, 

ul. Franciszkańska 2 

27. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Tarcach 

wchodzącego w skład Zespołu Szkół Przyrodniczo-Biznesowych im. Jadwigi 

Dziubińskiej w Tarcach, Tarce 19 

28. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego w Tarcach wchodzącego w 

skład Zespołu Szkół Przyrodniczo-Biznesowych im. Jadwigi Dziubińskiej w Tarcach, 

Tarce 19 

29. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia czteroletniego Technikum Nr 1 im. Powstańców Wielkopolskich 

wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Jarocinie, 

ul. Franciszkańska 1 

30. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia czteroletniego Technikum Nr 2 wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 2 im. Eugeniusza Kwiatkowskiego w Jarocinie, 

ul. Franciszkańska 2 

31. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia czteroletniego Technikum w Tarcach wchodzącego w skład Zespołu 

Szkół Przyrodniczo-Biznesowych im. Jadwigi Dziubińskiej w Tarcach, Tarce 19 

32. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie stwierdzenia 

zakończenia działalności dotychczasowego Gimnazjum Specjalnego im. UNICEF 

wchodzącego w skład Zespołu Szkół Specjalnych w Jarocinie przy ul. Szubianki 21 

33. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie podwyższenia 

kapitału zakładowego Spółki pod firmą: „Szpital Powiatowy w Jarocinie” Spółka z 
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ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Jarocinie, pokrycia podwyższonego 

kapitału zakładowego wkładem niepieniężnym oraz objęcia przez Powiat Jarociński 

wszystkich nowoutworzonych udziałów w Spółce 

34. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego zmieniającej uchwałę 
w sprawie ustalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Jarocińskiego na lata 

2019 – 2030.  

35. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego zmieniającej uchwałę 
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Jarocińskiego na 2019 r.  

36. Interpelacje i zapytania radnych. 

37. Wnioski i oświadczenia radnych. 

38. Wolne głosy i wnioski. 

39. Komunikaty. 

Stanowisko Sejmiku Województwa Wielkopolskiego - esesja 

40. Zakończenie obrad. 

 

Ad. pkt. 2.  
Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady - protokoły z obrad XI i XII sesji Rady 

Powiatu były wyłożone do wglądu w Starostwie Powiatowym, w Biurze Rady– p. 22 oraz 

w programie eSesja. Do dnia sesji nie zostały do nich zgłoszone żadne poprawki i uzupełnienia. 

Stwierdzam, że Rada przyjęła protokoły z obrad XI i XII sesji Rady Powiatu Jarocińskiego 

VI kadencji.  

 

Ad. pkt. 3.  
Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady - sprawozdanie z działalności Zarządu 

Powiatu po XI sesji Rady Powiatu Jarocińskiego zostało zamieszczone w programie esesja. 

Proszę o zabranie głosu p. Starostę Lidię Czechak. 

 

P. L. Czechak, Starosta Jarociński – w programie eSesja przedstawione zostały dwa 

dokumenty. Pierwszy to sprawozdanie z działalności Zarządu, w którym jest informacja 

o trzech posiedzeniach Zarządu. Krótko przed Sesja odbyło się czwarte posiedzenie Zarządu. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu. Drugi dokument to lista wszystkich 

odbytych spotkań. Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu. Najważniejsze spotkanie 

odbyło się dzisiaj. Udało nam się podpisać z panem Wojewodą umowę na przebudowę drogi 

Kotlin – Magnuszewice, gdzie otrzymaliśmy wsparcie finansowe w wysokości 80% inwestycji. 

Jest to sukces tego miesiąca. Do budżetu powiatu wpłynęła kwota ponad 5,6 mln zł. Jeżeli są 
jakieś pytania do sprawozdań to bardzo proszę.  
 

Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady – rzeczywiście dokumenty są zamieszczone 

w eSesji. Radni mieli możliwość zapoznać się z nimi wcześniej. Dziękuję za informacje. 

 

Ad. pkt. 4.  
Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady – kolejny punkt to sprawozdanie 

z działalności Przewodniczącego Rady Powiatu oraz Radnych po XI sesji Rady Powiatu 

Jarocińskiego. Czy ktoś chce zabrać głos? Nie widzę. Wobec tego poinformuję, że 

uczestniczyłem w uroczystości 40-lecia Koła Wędkarskiego PZW w Jareaczewie. Jestem jego 

członkiem jak i Wiceprzewodniczącym Rady Powiatu. Reprezentowałem na spotkaniu nas 

wszystkich radnych i przekazałem wędkarzom życzenia dalszej owocnej działalności. 
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Ad. pkt. 5.  
Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady – punkt piąty to oferta szkół 

ponadgimnazjalnych na rok szkolny 2019-2020. Informacje stanowią załączniki nr 7,8 i 9 do 

protokołu. Oferty szkół zostały udostępnione radnym z wyprzedzeniem w programie eSesja 

wobec tego nie ma potrzeby szczegółowego ich przedstawiania. Czy są pytania do 

przedstawionych ofert? Nie widzę. Stwierdzam, że Rada przyjęła bez uwag ofertę szkół 

ponadgimnazjalnych na rok szkolny 2019-2020. 

 

Ad. pkt. 6.  
Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady – przechodzimy do zapoznania się 
z raportem o stanie Powiatu Jarocińskiego za 2018 rok. Raport został zamieszczony 

i udostępniony radnym w programie eSesja. Raport stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

P. L. Czechak, Starosta Jarociński – raport został przedstawiony również w formie 

prezentacji multimedialnej i udostępniony w programie eSesja. Można dowiedzieć się między 

innymi jakie inwestycje zostały zrealizowane i dlaczego taki raport powstał. W związku z tym, 

że nastąpiły zmiany w ustawie o samorządzie powiatowym i w art. 30 Zarząd został 

zobligowany do końca maja przedstawić raport o stanie powiatu. Raport jest dla mieszkańców, 

by wiedzieli co w danym roku było na terenie powiatu robione. Jakie inwestycje zostały 

zrealizowane, jakie programy, jak była prowadzona polityka. Jak również jakie uchwały były 

przez Radę podejmowane. Raport ma ponad 118 stron. Raport zawiera wszystkie wymagane 

ustawowo zapisy. Mieszkańcy mają prawo wystąpić z wnioskiem i zgłosić się do dyskusji nad 

raportem. Nikt się jednak nie zgłosił i nie skorzystał z takiego prawa. Możemy jako Zarząd 

raport omówić, a jeżeli nie ma takiej potrzeby to proszę o jego przyjęcie. 

 

Ad. pkt. 7.  
Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady - debata nad raportem o stanie Powiatu 

Jarocińskiego za 2018 rok. Otwieram dyskusję. 
 

Radny A. Dworzyński – rozumiem, że raport jest zamieszczony w internecie i mieszkańcy 

mogą się z nim zapoznać?  

 

P. L. Czechak, Starosta Jarociński - tak oczywiście jest zamieszczony w Biuletynie 

Informacji Publicznej Powiatu Jarocińskiego. 

 

Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady – potwierdzam, że raport jest 

ogólnodostępny i można było się z nim zapoznać. 
 

Radny J. Zegar – radni Klubu Ziemi Jarocińskiej proszą o trzy minuty przerwy.  

 

Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady - dobrze. Ogłaszam krótką przerwę. 
Po przerwie Rada jest nadal władna do podejmowania prawomocnych rozstrzygnięć.  
 

Ad. pkt. 8.  
Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady – przystępujemy do podjęcia uchwały 

w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Jarocińskiego wotum zaufania. Projekt uchwały 

został udostępniony radnym w programie e-sesja. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu. Czy ktoś zabierze głos do projektu uchwały? 
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Radny St. Martuzalski – mam prośbę, by do dokumentu wprowadzić autopoprawkę 
i sprostować, że karetkę zakupiliśmy nie dla szpitala, ale dla Państwowego Systemu 

Ratownictwa Medycznego. Mówię o tym, ponieważ jeden z ratowników medycznych 

w internecie chce edukować społeczeństwo co do zadań i tego czym zajmuje się ratownictwo 

medyczne. Uważam, że tego typu informacja wprowadza w błąd mieszkańców.  

 

P Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady – przystępujemy do głosowania za 

pomocą urządzeń elektronicznych w systemie Esesja. Proszę o naciśnięcie odpowiedniego 

przycisku. Kto jest „za” podjęciem uchwały? Kto jest „przeciw”? Kto „się wstrzymał” od 

głosu? W głosowaniu brało udział 18 radnych. Stwierdzam, że uchwała została przez Wysoką 
Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu 

Jarocińskiego wotum zaufania 

Wyniki głosowania ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (13) Tomasz Bandyk, Janusz Barański, Marta Bierła, Lidia Czechak, 

Mirosław Drzazga, Andrzej Dworzyński, Teodor Grobelny, Jacek Jędraszczyk, Stanisław 

Martuzalski, Karol Matuszak, Mariusz Stolecki, Hanna Szałkowska, Mateusz Walczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Agnieszka Borkiewicz, Elżbieta Kostka, Janina Nicke, Michał 

Urbaniak, Julian Zegar BRAK GŁOSU (1) Jan Szczerbań 

 

XIII/93/19 
 

Ad. pkt. 9.  
Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady – kolejny punkt porządku przewiduje 

zapoznanie się ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Jarocińskiego za 2018 rok. 

Sprawozdanie zostało udostępnione radnym w programie e-sesja. Sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 12 do protokołu. Poszczególne komisje stałe Rady szczegółowo zapoznały się ze 

sprawozdaniem na swoich posiedzeniach i nie ma potrzeby przedstawiania sprawozdania 

ponownie na sesji. Również bardzo skrupulatnie badała wykonanie budżetu Komisja 

Rewizyjna. Czy są pytania lub uwagi ze strony radnych odnośnie sprawozdaniem? Nie widzę.  
 

Stwierdzam, że Wysoka Rada zapoznała się ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu 

Jarocińskiego za 2018 rok. 

 

Ad. pkt. 10.  
Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady - zapoznanie się ze sprawozdaniem 

finansowym Powiatu Jarocińskiego za 2018 rok. Sprawozdanie zostało udostępnione radnym 

w programie e-sesja. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 13 do protokołu. Sprawozdanie 

finansowe Powiatu Jarocińskiego za 2018 rok było szczegółowo rozpatrywane na 

posiedzeniach poszczególnych Komisji. Czy są pytania lub uwagi do sprawozdania ze stromy 

państwa radnych? Nie widzę.  
 

Stwierdzam, że Wysoka Rada zapoznała się ze sprawozdaniem finansowym Powiatu 

Jarocińskiego za 2018 rok. 

 

Ad. pkt. 11.  
Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady - zapoznanie się z informacją o stanie 

mienia. Informacja została udostępnione radnym w programie e-sesja. Informacja stanowi 
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załącznik nr 14 do protokołu. Radni mieli możliwość zapoznania się ze stanem mienia powiatu 

zarówno na posiedzeniach Komisji jak i z materiałów udostępnionych w programie eSesja. Czy 

są pytania lub uwagi do przedstawionej informacji? Nie widzę.  
 

Stwierdzam, że Wysoka Rada zapoznała się z informacją o stanie mienia powiatu. 

 

Ad. pkt. 12.  
Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady – proszę pana Jacka Jędrzejaka, Skarbnika 

Powiatu o zapoznanie radnych z uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu 

Jarocińskiego sprawozdaniu z wykonania budżetu powiatu za 2018 rok wraz z informacją 
o stanie mienia komunalnego Powiatu Jarocińskiego. 

 

P. J. Jędrzejak, Skarbnik Powiatu – odczytał uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu w sprawie wyrażenia pozytywnej opinii o przedłożonym przez 

Zarząd Powiatu Jarocińskiego sprawozdaniu z wykonania budżetu powiatu za 2018 rok wraz 

z informacją o stanie mienia komunalnego Powiatu Jarocińskiego. Uchwała Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu została udostępniona radnym 

w programie e-sesja. Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad. pkt. 13.  
Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady – proszę pana Jacka Jędraszczyka, 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o zapoznanie radnych z wnioskiem Komisji Rewizyjnej 

Rady Powiatu Jarocińskiego o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu Jarocińskiego za 

2018 rok.  

 

Radny J. Jędraszczyk – odczytał uchwałę Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Jarocińskiego 

w sprawie absolutorium. Komisja Rewizyjna w głosowaniu jawnym 5 głosami „za”, oceniła 

pozytywnie wykonanie budżetu Powiatu Jarocińskiego za 2018 rok i zawnioskowała 

o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu w Jarocinie za 2018 rok. Uchwała Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu Jarocińskiego została udostępniona radnym w programie e-sesja. 

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Ad. pkt. 14.  
Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady - proszę pana Jacka Jędraszczyka, 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o zapoznanie radnych z uchwałą Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej 

Rady Powiatu Jarocińskiego o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu za 2018 r. 

 

Radny J. Jędraszczyk – odczytał uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu w sprawie wyrażenia pozytywnej opinii o wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu Jarocińskiego o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu za 

2018 r. Uchwała Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu została 

udostępniona radnym w programie e-sesja. Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady - dziękuję Komisji Rewizyjnej za 

skrupulatność przy pracy podczas procedury absolutoryjnej. Komisja Rewizyjna ma najwięcej 

pracy. 
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Ad. pkt. 15.  
Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady – otwieram dyskusję. Poproszę 
o wystąpienia w pierwszej kolejności przewodniczących klubów radnych odnośnie wykonania 

budżetu Powiatu Jarocińskiego za 2018 r.  

 

Radny J. Zegar - w imieniu Klubu Radnych „Ziemia Jarocińska” udzielam głosu koleżance 

radnej Elżbiecie Kostce.  

 

Radna E. Kostka – w imieniu Klubu Radnych „Ziemia Jarocińska” Rady Powiatu 

Jarocińskiego przedstawiając uwagi dotyczące dzisiejszego głównego tematu sesji, 

tj. zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2018 rok oraz ewentualnego udzielenia 

absolutorium Zarządowi Powiatu z tytułu wykonania budżetu za 2018 rok, chcielibyśmy 

podkreślić, że przedmiotem naszej oceny jest w szczególności sprawowanie nadzoru nad 

mieniem powiatu, jakim jest m.in. spółka Szpital Powiatowy w Jarocinie, w którym 

większościowym udziałowcem jest Powiat Jarociński. Sytuacja finansowa szpitala i wyniki 

osiągane przez spółkę wskazują, że w 2018 roku władze powiatu, w szczególności członek 

zarządu powiatu odpowiedzialny za szpital Pan Stanisław Martuzalski, nie radziły sobie w roli 

nadzoru właścicielskiego. Strata spółki w roku 2018 wyniosła ponad 4,5 miliona złotych. Ponad 

1,2 mln zł zobowiązań wymagalnych na koniec roku 2018, prawie 2 mln zł zobowiązań 
wymagalnych na koniec I kwartału 2019 roku świadczą o utracie płynności finansowej przez 

spółkę. Nie regulowane zobowiązania za leki i materiały medyczne, których wartość na koniec 

I kwartału 2019 roku przekroczyła kwotę 800.000 wskazuje, brak odpowiedzialności za 

pacjentów szpitala, którzy w każdej chwili mogą zostać pozbawieni leków w związku z groźbą 
wstrzymania dostaw do szpitala. Wszystkie zobowiązania spółki na koniec I kwartału 2019 

roku przekroczyły 25 mln zł. Zauważalny był brak reakcji Zarządu Powiatu będącym 

jednocześnie Zgromadzeniem Wspólników spółki, na pogarszającą się sytuację finansową 
szpitala w roku 2018. Za 1 półrocze roku 2018 strata przekroczyła 2 miliony złotych. Jedyną 
w naszej opinii reakcją Zarządu Powiatu na narastające straty szpitalu było wprowadzanie 

opinii publicznej w błąd odnośnie sytuacji finansowej spółki, poprzez treści publikowane 

w Informatorze Powiatowym, wydawanym za publiczne pieniądze przez Powiat Jarociński. 

W sierpniu 2018 roku na dwa miesiące przed wyborami na łamach Informatora Powiatowego 

Pan Stanisław Martuzalski twierdził: „Naprawa finansów jarocińskiej lecznicy okazała się 
jednak możliwa”, „Przez ostatnie miesiące od czasu zmiany władzy w Powiecie 

udowodniliśmy naszymi decyzjami, że szpital nie musi generować, aż tak ogromnych strat 

finansowych”. Czy te straty w roku 2018 były podyktowane nieudolnym zarządzaniem 

i nadzorowaniem spółki? Czy ten sposób „zarządzania” wynikał z niewiedzy i braku 

kompetencji zarządu szpitala i członka zarządu odpowiedzialnego za szpital z ramienia władz 

powiatu? Nie nam oceniać. Od tego jest rada nadzorcza szpitala, aby oceniać zarząd spółki.  

 

Radny J. Zegar - w informatorze powiatowym w sierpniu 2018 r. ukazał się artykuł o tym, że 

szpital wychodzi na prostą. Radny Stanisław Martuzalski, członek Zarządu Powiatu z Prezesem 

Spółki Szpital Powiatowy w Jarocinie Leszkiem Mazurkiem przedstawili aktualną sytuację 
jarocińskiego szpitala. Z przedstawionych materiałów jednoznacznie wynikało, że nowy 

sposób zarządzania szpitalem radykalnie powstrzymał rosnącą falę nieuzasadnionych kosztów 

finansowych. Naprawa finansów jarocińskiej lecznicy okazała się jednak możliwa mówił 

podczas swojego wystąpienia Stanisław Martuzalski. Wszyscy to na tej sali słyszeliśmy. Przez 

ostatnie miesiące, od czasu zmiany władzy w powiecie udowodniliśmy naszymi decyzjami, że 

szpital nie musi generować tak ogromnych strat finansowych. Ale to nie wszystko, mówił 

Stanisław Martuzalski, członek Zarządu Powiatu odpowiedzialny za sprawy szpitala. Miał 

pytania do Burmistrza Pawlickiego, prezesa Jantasa, Starosty Walczaka: jakie były przyczyny 
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tak nieudolnego zarządzania szpitalem, że powstały aż tak ogromne starty finansowe? Czy ten 

sposób zarządzania wynikał z niewiedzy, braku kompetencji poprzedniego Zarządu? 

Stwierdził, że na tak istotne pytania nigdy nie otrzymał odpowiedzi od szefa „Ziemi 

Jarocińskiej” Adama Pawlickiego i radnych powiatowych z tego ugrupowania czy samego 

byłego prezesa Janatasa czy byłego Starosty Walczaka. Ja chciałem tu powiedzieć, że szpital 

jest prawie bankrutem. Tak doprowadziliście szpital przez ostatnie dwa lata.   

 

Radna E. Kostka – Radni klubu Ziemia Jarocińska negatywnie oceniają nadzór właścicielski, 

który posiadając wiedzę odnośnie dramatycznej sytuacji finansowej szpitala, z jednej strony nie 

podjął żadnych decyzji personalnych odnośnie zmian zarządu szpitala, a z drugiej strony, z 

wykorzystaniem publicznych pieniędzy w sierpniu 2018 przekazał opinii publicznej poprzez 

wydawaną przez siebie gazetę, w artykule pod znamiennym tytułem „Szpital wychodzi na 

prostą” mijającą się z prawdą informację że szpital „nie musi generować tak ogromnych strat” 

i że „nowy sposób zarządzania szpitalem radykalnie zatrzymał rosnącą falę nieuzasadnionych 

kosztów finansowych”. Chcielibyśmy przypomnieć, że w 2016 roku – ostatnim pełnym roku 

pełnienia funkcji przez poprzedniego Prezesa szpitala Pana Marcina Jantasa i sprawującego 

nadzór właścicielski Starosty Pana Bartosza Walczaka spółka uzyskała 1 milion straty ze 

sprzedaży, przy 1,5 milionowym koszcie amortyzacji, czyli zysk ebitda wyniósł około 

0,5 mln zł. Natomiast w roku 2018 kiedy Prezesem szpitala był Pan Leszek Mazurek, a 

członkiem zarządu odpowiedzialnym za szpital Pan Stanisław Martuzalski strata ze sprzedaży 

wyniosła ponad 4 miliony złotych. Jak to się ma do przekazywanych opinii publicznej 

informacji o „szpitalu wychodzącym na prostą”? Jak to się ma do informacji Pani Księgowej 

szpitala, która twierdzi, że przestaje odbierać telefony od dostawców leków, bo nie wie co ma 

im powiedzieć, wynagrodzenia personelu szpitala wypłacane są w transzach oraz istnieje 

ryzyko zajęcia kont przez komornika? Jak to się ma do podwyższeń kapitału zakładowego 

spółki przez Powiat Jarociński, na sfinansowanie bieżącej działalności szpitala i umożliwienie 

spółce spłaty zobowiązań wymagalnych, który tylko w grudniu 2018 roku przekazał spółce 

600.000 zł na bieżącą działalność szpitala, a w marcu 2019 kolejne 700.000 zł? Pan Prezes 

Henryk Szymczak informuje, że na dzień dzisiejszy brakuje kolejnych 700.000 zł na bieżącą 
działalność szpitala. Sumarycznie szpital po dwóch latach rządów Pana Prezesa Mazurka 

potrzebuje wsparcia bieżącej działalności szpitala przez Powiat Jarociński kwotą 2 milionów 

złotych na półroczny okres działalności szpitala. Przez ostanie 4 lata wydatki państwa na służbę 
zdrowia realizowane m.in. poprzez budżet NFZ wzrosły z 80 mld zł w roku 2015 do prawie 

100 mld zł w roku 2019. Wg Ministra Zdrowia tylko 20% szpitali nie reguluje zobowiązań w 

terminie czyli posiada zobowiązania wymagalne. Zupełnie wzrostu nakładów na służbę 
zdrowia nie widać w sytuacji finansowej naszej lecznicy. Ostatnie dwa lata zarządzania i 

nadzorowania szpitalem przez polityków lokalnej Platformy Obywatelskiej były 

czasem straconym z punktu widzenia poprawy sytuacji finansowej. Przykładowo Prezes 

zarządu szpitala Pan Leszek Mazurek wynegocjował i podpisał kontrakt na rok 2019 niższy, 

niż kontrakt który miał szpital w roku 2016 (bez uwzględnienia dodatków ustawowych dla 

pielęgniarek i ratowników). Natomiast kontrakt w roku 2018 był na poziomie roku 2017r. 

Znamiennym było obniżenie wartości ryczałtu dla szpitala przez NFZ w roku stosunku do 

wartości ryczałtu wynikającego z umowy podpisanej na rok 2018. Miesięczny ryczałt został 

umniejszony z 1.529.000 zł do wartości 1.464.000 zł na I półrocze oraz 1.475.000 zł na 

II półrocze 2018r w sytuacji, w której większość szpitali zwiększało w trakcie roku ryczałt. 

Chcielibyśmy podkreślić, że ustalenie i realizacja strategii spółki wobec NFZ to jedno 

z ważniejszych obowiązków prezesa zarządu szpitala. Po liczbach wnioskujemy, że żadna 

strategia nie była, ani ustalana ani realizowana. Czy aktualny Zarząd Powiatu posiadał tę 
wiedzę? Analizując okres jaki upłynął od zmiany zarządu powiatu po wyborach w roku 2018, 

w stosunku do czasu dojrzewania do decyzji zmiany zarządu szpitala z końcem marca 2019 
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roku, wynika, że brak było wiedzy odnośnie efektów negocjacyjnych zarządu spółki 

w rozmowach z NFZ, nie wspominając o decyzjach zarządu spółki powodujących wzrost 

kosztów funkcjonowania szpitala, które w 2019 roku w stosunku do roku 2016 czyli przez dwa 

lata wzrosły o ponad 5 milionów złotych. Powyższy wzrost kosztów nie uwzględnienia kosztów 

wynikających z dodatków ustawowych dla pielęgniarek i ratowników. Już we wrześniu 2018 

roku Prezes Ziemi Jarocińskiej Pan Adam Pawlicki informował społeczeństwo o katastrofalnej 

sytuacji finansowej szpitala. Pan Adam Pawlicki twierdził, że szpital przyniósł 5 milionów 

straty w okresie nadzorowania go przez członka zarządu powiatu odpowiedzialnego za szpital 

Pana Stanisława Martuzalskiego i zarządzania nim przez prezesa Pana Leszka Mazurka. Jedyną 
reakcją na te słowa, było oddanie sprawy do sądu w Kaliszu w trybie wyborczym przez Pana 

Stanisława Martuzalskiego i Pana Leszka Mazurka. Sąd uznał powyższe słowa Pana Adama 

Pawlickiego za zgodne z prawdą. Zarząd Powiatu zamiast dokonać natychmiastowych decyzji 

personalnych dotyczących prezesa szpitala pozwolił mu dalej zarządzać co spowodowało, że 

strata szpitala pod rządami Mazurka urosła do prawie 8 milionów złotych. Średnio ponad 

10.000 dziennie straty przynosiła spółka zarządzana przez Pana Prezesa Leszka Mazurka. Co 

gorsze, efekt zarządzania szpitalem przez działacza partyjnego z Platformy Obywatelskiej to 

nie tylko wspomniane 8 milionów straty w 2 lata i 1,5 miesiąca. To również brak pomysłu na 

przyszłość. Plan finansowy przygotowany przez Pana Leszka Mazurka na rok 2019 

i przekazany Staroście Pani Lidii Czechak zakładał roczną stratę na poziomie ponad 5,5 miliona 

złotych. Strata szpitala za sam I kwartał roku 2019 – ostatni kwartał zarządzania szpitalem przez 

Leszka Mazurka to kwota prawie 1,5 miliona złotych. Ponad 15.000 dziennie straty wliczając 

to weekendy. Przy takim poziomie straty, Powiat Jarociński musiałby dofinansować bieżącą 
działalność spółki w 2019 roku kwotą około 4 milionów zł. Podsumowując każdy ma prawo 

podjąć nietrafione decyzje personalne czy to dotyczące zarządu spółki czy członka zarządu 

powiatu odpowiedzialnego za szpital. Problemem nie jest błędna decyzja. Porażki, złe i błędne 

decyzje zdarzają się każdemu. Problemem jest brak wyciągania wniosków z błędnych decyzji 

i trwanie w błędzie. Należało reagować, a tego w naszej opinii zabrakło Zarządowi Powiatu 

w roku 2018 odnośnie szpitala. Wobec powyższych argumentów nie ma w naszej opinii 

możliwości udzielenia absolutorium Panu Teodorowi Grobelnemu, Mirosławowi Drzazdze 

i Stanisławowi Martuzalskiemu z wykonania budżetu roku 2018. Reasumując radni Klubu 

Radnych „Ziemia Jarocińska” zagłosują przeciwko udzieleniu absolutorium Zarządowi 

Powiatu z tytułu wykonania budżetu za 2018 rok. 

 

Radny M. Stolecki, Członek Zarządu Powiatu - klub radnych Prawa i Sprawiedliwości jest 

„za” udzieleniem absolutorium Zarządowi Powiatu. Należy pamiętać, że oprócz szpitala mamy 

wiele innych jednostek podległych. Mamy szkoły. bardzo dużo zmieniło się na drogach 

powiatowych. Dużo środków zostało przeznaczonych właśnie na poprawę infrastruktury. 

W imieniu radnych Prawa i Sprawiedliwości prosimy o udzielenie absolutorium Zarządowi.  

 

Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady - jako przewodniczący Polskiego 

Stronnictwa Ludowego przypomnę, że Zarząd poprzedniej kadencji działał w składzie: ja, 

Teodor Grobelny jako Starosta, pan Mirosław Drzazga jako Wicestarosta, pan Martuzalski – 

członek Zarządu i Zbigniew Kuzdżał – członek Zarządu. Sam skład kolegium RIO stwierdził, 

że mieliśmy bardzo wysoki wskaźnik inwestycji i pozyskania środków zewnętrznych. W 2018 

roku Powiat Jarociński wykonał inwestycji na 28.704.000 zł z pozyskaniem środków 

zewnętrznych na 13 mln zł, w tym również inwestycje drogowe za 23.795.226 zł z czego prawie 

9 mln zł pozyskane ze źródeł zewnętrznych. Poprzedni Zarząd wraz z Radą i pracownikami 

Referatu Dróg Powiatowych przygotował i planował wykonanie projektów inwestycyjnych na 

2019 rok, tj. ścieżka rowerowa do Żerków, droga do Cerekwicy czy droga Magnuszewice-

Kotlin. Z satysfakcją stwierdzam, że obecny Zarząd kontynuuje te projekty. Szuka środków na 
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ich realizację i jest w trakcie realizacji tych projektów. Umacnia nas to w tym, że kierunki pracy 

poprzedniego Zarządu były celowe i potrzebne społeczeństwu. Zarząd kontynuował również 
rozbudowę szpitala. Inwestycja jest ukończona i trwa jej rozliczanie. Do szpitala zawsze 

dokładaliśmy, zawsze był on na krawędzi ryzyka. Jednak jest to inwestycja potrzebna 

społeczeństwu. Ponadto realizowane były oświatowe, m. in. parking przy Zespole Szkół 

Specjalnych w Jarocinie. Również realizowane były projekty oświatowe na kwotę 5.707.000 zł 

oraz projekty geodezyjne. Gospodarka nieruchomościami to przekazanie pałacu w Zakrzewie. 

Wielki remont dachu w Porębie po wichurze. Bardzo kosztowny, ale podołaliśmy. Klub PSL 

docenia wkład pracy i jesteśmy „za” udzieleniem absolutorium. 

 

Radny St. Martuzalski - zostałem wywołany do odpowiedzi. Trudno się odnieść do 

populistycznej wypowiedzi klubu radnych Ziemi Jarocińskiej. Dzisiaj nie udzielacie 

absolutorium osobom z poprzedniego Zarządu, tylko obecnemu Zarządowi i Staroście Lidii 

Czechak. To świadczy o poziomie waszego wystąpienia i wiedzy. W kwietniu 2017 r. został 

wykonany audyt przez firmę zewnętrzną, która zbadała sytuację w szpitalu. Z tego audytu 

w kwestiach finansowych wynikało, o czym audytor poinformował radnych, że szpital 

jarociński popadnie w kolosalne problemy finansowe już w czerwcu, lipcu 2017 r. Chcę 
przypomnieć, że dzięki uporządkowaniu zarządzania szpitalem udało się bez perturbacji do 

końca ubiegłego roku, bez posiłkowania się środkami właściciela, prowadzić Spółkę. Ponadto 

to w ubiegłym roku samych pomp infuzyjnych, które muszą być w szpitalu dla ratowania życia, 

trzeba było kupić 20, czego w poprzednich latach nie robiono. Również w zeszłym roku 

zakończono spór zbiorowy z pielęgniarkami, który trwał od 2012 roku. OIOM nareszcie ma 

izolatkę, a przez wiele lat nie spełniał kryteriów. Takich inwestycji było mnóstwo. Chciałem 

przypomnieć, że za rządów prezesa Jantasa szpital otrzymywał z Narodowego Funduszu 

Zdrowia kontrakt i kontrakt można było negocjować. Ryczałtu nie można negocjować. Zarzut, 

że prezes Mazurek mógł ryczałt negocjować jest to nietrafiony. Od II półrocza 2017 r. został 

wprowadzony ryczałt. Ryczałt rzeczywiście jest niższy od 2016 r., bo został naliczony na bazie 

kontraktu z 2015 r. plus nadwykonania. Prezes Jantas w 2015 r. nadwykonań zrobił za 

ok. 200 tys zł. Gdyby nadwykonania były wielomilionowe jak w latach poprzednich to ryczałt 

byłby również wyższy. Na to zgromadzenie wspólników, prezes, a tym bardzie Zarząd wpływu 

nie mieli żadnego. Przed ferowaniem wyroków proponowałbym pochylić się nad 

dokumentami. Nauczyłem się szpitala i wiem gdzie są mankamenty i gdzie pojawiają się 
problemy, z którymi musimy sobie poradzić. Ryczałt jarocińskiego szpitala w porównaniu 

z podobnym szpitalem co do wielkości, ilości osób zatrudnionych, krotoszyńskim jest o ponad 

7 mln zł niższy. Gdybyśmy nie mieli tego błędu na początku, dzisiaj nie byłoby problemów 

finansowych. Z analizy prezesa Szymczaka wynika, że w każdym miesiącu brakuje szpitalowi 

od 340 do 360 tys zł miesięcznie co nie wynika z zarządzania. W samym Województwie 

Wielkopolskim tylko trzy szpitale nie generowały strat. Inna sprawą jest obsługa bieżących 

należności. Reasumując mniej polityki, więcej wiedzy. Ja nie mam wpływu na to, żeby 

zmieniły się zasady finansowania służby zdrowia. Większość szpitali powiatowych jest w tej 

chwili w trudnej sytuacji. Pani Starosta jest optymistyczna i mówi o kwocie 2 mln zł brakującej 

do wydatków bieżących w tym roku. Ja boje się że to będzie ok. 5 mln zł. To wynika 

z przychodów i z kosztów. Dzięki prezesowi Mazurkowi szpital za energię płaci tyle co 

w zeszłym roku. Bronię dobrego imienia szpitala i dobrego imienia samorządu, który pracował 

w ubiegłej kadencji. Z radnym Dworzyńskim będziemy głosować „za” udzieleniem 

absolutorium Zarządowi Powiatu.  

 

Radny M. Walczak - nie dokładaliśmy do bieżącej działalności szpitala za pana Jantasa. Tam 

chodziło o amortyzację i inwestycje. Jeżeli udzielamy absolutorium Staroście Czechak, to 

można powiedzieć, że dwa lata temu Zarząd sam sobie nie udzielił absolutorium.  
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Radny A. Dworzyński – miałem się nie odzywać na sesji, ale zastanawiam się, czy my wiemy 

gdzie jesteśmy. Niech radni Ziemi Jarocińskiej pokażą mi, w którym miejscu w budżecie 

powiatu, którego analizę obecnie przeprowadzamy, jest szpital. Przeglądam budżet powiatu 

i nie widzę szpitala. Państwo odeszliście na boczny tor i robicie szoł. Szpital jest spółką. 
Jesteśmy powiatem i „żyjemy” z pitu, z citu i z innych źródeł. Zawsze ok. 70 mln zł udaje nam 

się „złożyć”. Na dzisiejszej sesji musimy stwierdzić, czy te pieniądze były dobrze wydawane, 

czy były źle wydawane. Z całym szacunkiem, bo jestem nowym radnym, stwierdzam że były 

bardzo dobrze wydawane. Nie samym szpitalem powiat żyje. Powiat ma jedna spółkę i z tą 
spółką musiał podzielić się swoim budżetem. Czy możemy jakoś ten budżet zmienić, żeby 

zabezpieczyć te 360 tys zł co miesiąc na szpital przeznaczyć. Będziemy to robić kosztem 

inwestycji czy innych rzeczy, żeby to mogło się zbilansować. Inaczej jest w samorządzie 

gminnym. Gmina ma tych spółek więcej. Gdy spółka ma mało, to otrzymuje dotację z Gminy. 

Jeśli mogę to spytam, a jak nie to napiszę interpelację, ile pani prezes otrzymała dofinansowania 

do swojej firmy z budżetu gminy? Spółka ma tę możliwość, że podniesie stawki, za usługi które 

świadczy, np. za wywóz nieczystości, za wodę, za ścieki. Powiat nie może pobierać opłat za 

wizyty w szpitalu. Oceniam wystąpienie klubu radnych Ziemi Jarocińskiej jako nie mieszczące 

się w temacie dzisiejszej sesji.  

 

Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady – czy ktoś jeszcze zabierze głos w dyskusji? 

Nie widzę. Zamykam dyskusję nad wykonaniem budżetu za 2018 rok. 

 

Ad. pkt. 16.  
Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady – przystępujemy do podjęcia uchwały Rady 

Powiatu Jarocińskiego w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Powiatu 

Jarocińskiego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2018 rok. Projekt uchwały 

został udostępniony radnym w programie e-sesja. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 18 do 

protokołu. Głosujemy za pomocą urządzeń elektronicznych w systemie Esesja. Proszę 
o naciśnięcie odpowiedniego przycisku. Kto jest „za” podjęciem uchwały? Kto jest „przeciw”? 

Kto „się wstrzymał” od głosu? W głosowaniu brało udział 18 radnych. „Za” głosowało 12 

radnych, natomiast 6 radnych „wstrzymało się” od głosu. Stwierdzam, że uchwała została przez 

Wysoką Radę została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego Powiatu Jarocińskiego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu za 2018 rok. 

Wyniki głosowania ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 1, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (12)Tomasz Bandyk, Janusz Barański, Marta Bierła, Lidia Czechak, 

Mirosław Drzazga, Andrzej Dworzyński, Teodor Grobelny, Jacek Jędraszczyk, Stanisław 

Martuzalski, Karol Matuszak, Mariusz Stolecki, Hanna Szałkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) Agnieszka Borkiewicz, Elżbieta Kostka, Janina Nicke, Michał 

Urbaniak, Mateusz Walczak, Julian Zegar BRAK GŁOSU (1) Jan Szczerbań 
 

XIII/94/19 
 

Ad. pkt. 17.  
Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady – kończymy procedurę absolutoryjną 
i przystępujemy do podjęcia uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie udzielenia 

Zarządowi Powiatu absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2018 rok. Projekt uchwały 
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został udostępniony radnym w programie e-sesja. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do 

protokołu.  

 

Radny St. Martuzalski - proszę o stwierdzenie komu tak naprawdę udzielamy absolutorium. 

Jeżeli radni Ziemi Jarocińskiej wstrzymują się od głosu to wniosek jest bezzasadny, bo 

udzielamy absolutorium udzielamy Zarządowi pod kierownictwem pani radnej Lidii Czechak. 

 

Radny J. Zegar – pan radny tak uważa, a my radni Ziemi Jarocińskiej i na pewno całe 

społeczeństwo uważamy, że udzielamy absolutorium byłemu Zarządowi. Obecny Zarząd nie 

może odpowiadać za pracę poprzedniego Zarządu. Rozliczamy pracę poprzedniego Zarządu. 

 

Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady – każdy wie o co chodzi. Zamykam 

dyskusję. Przystępujemy do głosowania za pomocą urządzeń elektronicznych w systemie 

Esesja. Proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku. Kto jest „za” podjęciem uchwały? Kto 

jest „przeciw”? Kto „się wstrzymał” od głosu? W głosowaniu brało udział 18 radnych. „Za” 

głosowało 12 radnych, natomiast 6 radnych „wstrzymało się” od głosu. Stwierdzam, że uchwała 

została przez Wysoką Radę została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie 

udzielenia Zarządowi Powiatu absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2018 rok. 

Wyniki głosowania ZA: 12, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (12)Tomasz Bandyk, Janusz Barański, Marta Bierła, Lidia Czechak, 

Mirosław Drzazga, Andrzej Dworzyński, Teodor Grobelny, Jacek Jędraszczyk, Stanisław 

Martuzalski, Karol Matuszak, Mariusz Stolecki, Hanna Szałkowska PRZECIW (6) Agnieszka 

Borkiewicz, Elżbieta Kostka, Janina Nicke, Michał Urbaniak, Mateusz Walczak, Julian Zegar 

BRAK GŁOSU (1) Jan Szczerbań 
 

XIII/95/19 
 

P. L. Czechak, Starosta Jarociński - dziękuję wszystkim radnym za głosowanie. Mam 

nadzieję że nowy Zarząd przekona wszystkich radnych, że absolutorium słusznie zostało 

udzielone. Dziękuję pracownikom, panu Skarbnikowi, panu Sekretarzowi wszystkim 

kierownikom jednostek podległych za realizację i uważam, że bardzo dobre wykonanie budżetu 

za 2018 rok. O wysokim poziomie świadczy pozytywna opinia RIO i pozytywna jednogłośna 

decyzja Komisji Rewizyjnej co do wykonania budżetu. Budżet był prorozwojowy 

i proinwestycyjny. Rozumiem obawy co do problemów związanych ze szpitalem, ale pragnę 
zapewnić że nadzorujemy działalność szpitala. Pewnych rzeczy nie da się od razu wyprostować, 
ponieważ 80% kosztów w naszym szpitalu stanowią koszty osobowe, kontrakty lekarskie. 

Oszczędzamy na tych pozostałych 20%. Podejmujemy trudne decyzje i często będziemy 

zwracać się z prośbą o pomoc. Zdaję sobie sprawę że wystąpienie pani księgowej na ostatniej 

sesji było emocjonalne, bo nikt nie chce stracić płynności finansowej. Wiele szpitali jest 

w jeszcze gorszej sytuacji. Jeżeli chodzi o zobowiązania wymagalne, to w miarę nad nimi 

panujemy. Najstarsze zobowiązania mamy z lutego. Nie mamy możliwości pozyskania 

dodatkowych środków z zewnątrz. Nikt nie da środków na bieżącą działalność. Prezes może 

zwracać się o pomoc tylko do nas, do właściciela. Są braki kadrowe i nie ma lekarzy 

i pielęgniarek, którzy by chcieli przyjść do naszego szpitala za niższe stawki. Ten rynek ruszy 

się może za około trzy lata. Zostały otwarte nowe kierunki medyczne. Będą też możliwości 

ściągania lekarzy z zagranicy. To być może pozwoli na pewne negocjacje dotyczące 

wynagradzania. Być może w przyszłym roku uda się zwiększyć ryczałt. Proszę o zaufanie 
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i cierpliwość. Bardzo dziękuję wszystkim radnym za udzielenie absolutorium. Tak jak pan 

radny mówił absolutorium dotyczyło poprzedniego Zarządu. Tak się czasem dzieje, że w roku 

budżetowym wchodzi nowy Zarząd i bierze odpowiedzialność za realizację budżetu. Mam 

nadzieję, że Zarząd przekona swoją działalnością, że warto nam udzielić absolutorium za 

kolejny rok. Dziękuję jeszcze raz wszystkim pracownikom Starostwa. To są też trudne decyzje 

państwa radnych. Musimy tym niedużym budżetem tak dzielić, by starczyło na edukację, na 

inwestycje, na szpital i jeszcze wiele innych zadań. Dziękuję również poprzedniemu Zarządowi 

za realizację tego budżetu.   

 

Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady - dziękuję tym, którzy byli „za”, a tym 

którzy byli „przeciw” to powiem, że chyba się nie rozumieliśmy. Minęło 1,5 godziny obrad, 

wobec tego zarządzam 10 minut przerwy. 

 

Ad. pkt. 18.  
Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady - rozpatrzenie projektu uchwały Rady 

Powiatu Jarocińskiego w sprawie rozpatrzenia skargi na pana Janusza Krawca, Dyrektora 

Domu Pomocy Społecznej w Kotlinie. Projekt uchwały został udostępniony radnym 

w programie e-sesja. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu. Czy ktoś zabierze 

głos do projektu uchwały?  

 

Radny A. Dworzyński - Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uznała skargę za bezzasadną, 
podobnie jak dwie kolejne skargi przewidziane w porządku obrad dzisiejszej sesji. 

 
P Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady – przystępujemy do głosowania za 

pomocą urządzeń elektronicznych w systemie Esesja. Proszę o naciśnięcie odpowiedniego 

przycisku. Kto jest „za” podjęciem uchwały? Kto jest „przeciw”? Kto „się wstrzymał” od 

głosu? W głosowaniu brało udział 18 radnych. Stwierdzam, że uchwała została przez Wysoką 
Radę podjęta jednogłośnie. 

 
Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie 

rozpatrzenia skargi na pana Janusza Krawca, Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Kotlinie. 

Wyniki głosowania ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (18)Tomasz Bandyk, Janusz Barański, Marta Bierła, Agnieszka 

Borkiewicz, Lidia Czechak, Mirosław Drzazga, Andrzej Dworzyński, Teodor Grobelny, Jacek 

Jędraszczyk, Elżbieta Kostka, Stanisław Martuzalski, Karol Matuszak, Janina Nicke, Mariusz 

Stolecki, Hanna Szałkowska, Michał Urbaniak, Mateusz Walczak, Julian Zegar BRAK 

GŁOSU (1) Jan Szczerbań 
 

XIII/96/19 
 

Ad. pkt. 19.  
Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady - rozpatrzenie projektu uchwały Rady 

Powiatu Jarocińskiego w sprawie rozpatrzenia skargi na Panią Lidię Czechak, Starostę 
Jarocińskiego. Projekt uchwały został udostępniony radnym w programie e-sesja. Projekt 

uchwały stanowi załącznik nr 21 do protokołu. Poznaliśmy stanowisko Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. Czy ktoś zabierze głos do projektu uchwały? Nie widzę! Przystępujemy 

do głosowania za pomocą urządzeń elektronicznych w systemie Esesja. Proszę o naciśnięcie 

odpowiedniego przycisku. Kto jest „za” podjęciem uchwały? Kto jest „przeciw”? Kto „się 



15 

 

wstrzymał” od głosu? W głosowaniu brało udział 18 radnych. Stwierdzam, że uchwała została 

przez Wysoką Radę podjęta jednogłośnie. 

 
Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie 

rozpatrzenia skargi na Panią Lidię Czechak, Starostę Jarocińskiego. 

Wyniki głosowania ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (18) Tomasz Bandyk, Janusz Barański, Marta Bierła, Agnieszka 

Borkiewicz, Lidia Czechak, Mirosław Drzazga, Andrzej Dworzyński, Teodor Grobelny, Jacek 

Jędraszczyk, Elżbieta Kostka, Stanisław Martuzalski, Karol Matuszak, Janina Nicke, Mariusz 

Stolecki, Hanna Szałkowska, Michał Urbaniak, Mateusz Walczak, Julian Zegar BRAK 

GŁOSU (1) Jan Szczerbań 
 

XIII/97/19 
 

Ad. pkt. 20.  
Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady - rozpatrzenie projektu uchwały Rady 

Powiatu Jarocińskiego w sprawie rozpatrzenia skargi na pana Henryka Szymczaka, Prezesa 

Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Jarocinie Sp. z o.o.” Projekt uchwały został 

udostępniony radnym w programie e-sesja. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 22 do 

protokołu. Czy ktoś zabierze głos do projektu uchwały? Nie widzę!  
 

P Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady – przystępujemy do głosowania za 

pomocą urządzeń elektronicznych w systemie Esesja. Proszę o naciśnięcie odpowiedniego 

przycisku. Kto jest „za” podjęciem uchwały? Kto jest „przeciw”? Kto „się wstrzymał” od 

głosu? W głosowaniu brało udział 18 radnych. Stwierdzam, że uchwała została przez Wysoką 
Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie 

rozpatrzenia skargi na pana Henryka Szymczaka, Prezesa Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy 

w Jarocinie Sp. z o.o.”.  

Wyniki głosowania ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (18) Tomasz Bandyk, Janusz Barański, Marta Bierła, Agnieszka 

Borkiewicz, Lidia Czechak, Mirosław Drzazga, Andrzej Dworzyński, Teodor Grobelny, Jacek 

Jędraszczyk, Elżbieta Kostka, Stanisław Martuzalski, Karol Matuszak, Janina Nicke, Mariusz 

Stolecki, Hanna Szałkowska, Michał Urbaniak, Mateusz Walczak, Julian Zegar BRAK 

GŁOSU (1) Jan Szczerbań 
 

XIII/98/19 
 

Ad. pkt. 21.  
Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady - rozpatrzenie projektu uchwały Rady 

Powiatu Jarocińskiego w sprawie zatwierdzenia do realizacji w okresie od dnia 01.01.2019 r. 

do dnia 31.12.2020 r. projektu współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu 

Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014 - 2020. Projekt 

uchwały został udostępniony radnym w programie e-sesja. Projekt uchwały stanowi załącznik 

nr 23 do protokołu. Proszę o zabranie głosu pana Jacka Jędrzejaka, Skarbnika Powiatu.  
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P. J. Jędrzejak, Skarbnik Powiatu – zmiana polega na tym, że otrzymaliśmy dodatkowe 

środki w związku z realizacja tego projektu. Następuje zwiększenie projektu o 60 tys zł. Jest to 

projekt adresowany do młodych osób, do 29 roku życia. Proszę również uwzględnić 
autopoprawkę, że uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia, a nie z dniem podpisania.  

 
Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady - czy ktoś jeszcze zabierze głos do projektu 

uchwały? Nie widzę! Proszę o opinie Komisji. 

 

P. K. Matuszak, Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju – Komisja Budżetu i Rozwoju 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
P. M. Bierła, Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych – Komisja Zdrowia 

i Spraw Społecznych również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 
P Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady – przystępujemy do głosowania za 

pomocą urządzeń elektronicznych w systemie Esesja. Proszę o naciśnięcie odpowiedniego 

przycisku. Kto jest „za” podjęciem uchwały? Kto jest „przeciw”? Kto „się wstrzymał” od 

głosu? W głosowaniu brało udział 18 radnych. Stwierdzam, że uchwała została przez Wysoką 
Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie 

zatwierdzenia do realizacji w okresie od dnia 01.01.2019 r. do dnia 31.12.2020 r. projektu 

współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu 

Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014 - 2020. 

Wyniki głosowania ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (18) Tomasz Bandyk, Janusz Barański, Marta Bierła, Agnieszka 

Borkiewicz, Lidia Czechak, Mirosław Drzazga, Andrzej Dworzyński, Teodor Grobelny, Jacek 

Jędraszczyk, Elżbieta Kostka, Stanisław Martuzalski, Karol Matuszak, Janina Nicke, Mariusz 

Stolecki, Hanna Szałkowska, Michał Urbaniak, Mateusz Walczak, Julian Zegar BRAK 

GŁOSU (1) Jan Szczerbań 
 

XIII/99/19 
 

Ad. pkt. 22.  
Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady - rozpatrzenie projektu uchwały Rady 

Powiatu Jarocińskiego w sprawie zmiany nazwy Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 

w Jarocinie, ul. Franciszkańska 1, 63-200 Jarocin Projekt uchwały został udostępniony radnym 

w programie e-sesja. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 24 do protokołu. Czy ktoś zabierze 

głos do projektu uchwały?  

 
Radny M. Drzazga, Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury – mamy cykl uchwał od 

22 do 32 punktu. Wszystkie te uchwały związane są z reformą oświaty i z ustawą prawo 

oświatowe. Wszystkie te projekty uchwał zostały pozytywnie zaopiniowane przez Komisję 
Edukacji i Kultury. Obecnie mamy zespoły szkół ponadgimnazjalnych i przekształcamy je 

w zespoły szkół ponadpodstawowych. Ponadto w Zespole Szkół Specjalnych następuje 

wygaszenie gimnazjum. Licea będą funkcjonowały w systemie czteroletnim a technika 

pięcioletnim. 
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P Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady – przystępujemy do głosowania za 

pomocą urządzeń elektronicznych w systemie Esesja. Proszę o naciśnięcie odpowiedniego 

przycisku. Kto jest „za” podjęciem uchwały? Kto jest „przeciw”? Kto „się wstrzymał” od 

głosu? W głosowaniu brało udział 18 radnych. Stwierdzam, że uchwała została przez Wysoką 
Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie 

zmiany nazwy Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Jarocinie, ul. Franciszkańska 1, 63-

200 Jarocin 

Wyniki głosowania ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (18) Tomasz Bandyk, Janusz Barański, Marta Bierła, Agnieszka 

Borkiewicz, Lidia Czechak, Mirosław Drzazga, Andrzej Dworzyński, Teodor Grobelny, Jacek 

Jędraszczyk, Elżbieta Kostka, Stanisław Martuzalski, Karol Matuszak, Janina Nicke, Mariusz 

Stolecki, Hanna Szałkowska, Michał Urbaniak, Mateusz Walczak, Julian Zegar BRAK 

GŁOSU (1) Jan Szczerbań 
 

XIII/100/19 
 

Ad. pkt. 23.  

Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady - rozpatrzenie projektu uchwały Rady 

Powiatu Jarocińskiego w sprawie zmiany nazwy Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 

im. Eugeniusza Kwiatkowskiego w Jarocinie, ul. Franciszkańska 2, 63-200 Jarocin. Projekt 

uchwały został udostępniony radnym w programie e-sesja. Projekt uchwały stanowi załącznik 

nr 25 do protokołu. Czy ktoś zabierze głos do projektu uchwały? Nie widzę! Opinię Komisji 

Edukacji i Kultury poznaliśmy. 

 

P Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady – przystępujemy do głosowania za 

pomocą urządzeń elektronicznych w systemie Esesja. Proszę o naciśnięcie odpowiedniego 

przycisku. Kto jest „za” podjęciem uchwały? Kto jest „przeciw”? Kto „się wstrzymał” od 

głosu? W głosowaniu brało udział 18 radnych. Stwierdzam, że uchwała została przez Wysoką 
Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie 

zmiany nazwy Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 im. Eugeniusza Kwiatkowskiego 

w Jarocinie, ul. Franciszkańska 2, 63-200 Jarocin.  

Wyniki głosowania ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (18) Tomasz Bandyk, Janusz Barański, Marta Bierła, Agnieszka 

Borkiewicz, Lidia Czechak, Mirosław Drzazga, Andrzej Dworzyński, Teodor Grobelny, Jacek 

Jędraszczyk, Elżbieta Kostka, Stanisław Martuzalski, Karol Matuszak, Janina Nicke, Mariusz 

Stolecki, Hanna Szałkowska, Michał Urbaniak, Mateusz Walczak, Julian Zegar BRAK 

GŁOSU (1) Jan Szczerbań 
 

XIII/101/19 
 

Ad. pkt. 24.  
Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady - rozpatrzenie projektu uchwały Rady 

Powiatu Jarocińskiego w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego I Liceum 

Ogólnokształcącego im. Tadeusza Kościuszki w Jarocinie, ul. Kościuszki 31. Projekt uchwały 
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został udostępniony radnym w programie e-sesja. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 26 do 

protokołu. Czy ktoś zabierze głos do projektu uchwały? Nie widzę! Opinię Komisji Edukacji 

i Kultury poznaliśmy. 

 

P Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady – przystępujemy do głosowania za 

pomocą urządzeń elektronicznych w systemie Esesja. Proszę o naciśnięcie odpowiedniego 

przycisku. Kto jest „za” podjęciem uchwały? Kto jest „przeciw”? Kto „się wstrzymał” od 

głosu? W głosowaniu brało udział 18 radnych. Stwierdzam, że uchwała została przez Wysoką 
Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia trzyletniego I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza 

Kościuszki w Jarocinie, ul. Kościuszki 31.  

Wyniki głosowania ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (18) Tomasz Bandyk, Janusz Barański, Marta Bierła, Agnieszka 

Borkiewicz, Lidia Czechak, Mirosław Drzazga, Andrzej Dworzyński, Teodor Grobelny, Jacek 

Jędraszczyk, Elżbieta Kostka, Stanisław Martuzalski, Karol Matuszak, Janina Nicke, Mariusz 

Stolecki, Hanna Szałkowska, Michał Urbaniak, Mateusz Walczak, Julian Zegar BRAK 

GŁOSU (1) Jan Szczerbań 
XIII/102/19 

 

Ad. pkt. 25.  
Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady - rozpatrzenie projektu uchwały Rady 

Powiatu Jarocińskiego w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego II Liceum 

Ogólnokształcącego im. Powstańców Wielkopolskich wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Jarocinie, ul. Franciszkańska 1. Projekt uchwały został 

udostępniony radnym w programie e-sesja. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 27 do 

protokołu. Czy ktoś zabierze głos do projektu uchwały? Nie widzę! Opinię Komisji Edukacji 

i Kultury poznaliśmy. 

 

P Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady – przystępujemy do głosowania za 

pomocą urządzeń elektronicznych w systemie Esesja. Proszę o naciśnięcie odpowiedniego 

przycisku. Kto jest „za” podjęciem uchwały? Kto jest „przeciw”? Kto „się wstrzymał” od 

głosu? W głosowaniu brało udział 18 radnych. Stwierdzam, że uchwała została przez Wysoką 
Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia trzyletniego II Liceum Ogólnokształcącego im. Powstańców 

Wielkopolskich wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Jarocinie, 

ul. Franciszkańska 1 

Wyniki głosowania ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (18) Tomasz Bandyk, Janusz Barański, Marta Bierła, Agnieszka 

Borkiewicz, Lidia Czechak, Mirosław Drzazga, Andrzej Dworzyński, Teodor Grobelny, Jacek 

Jędraszczyk, Elżbieta Kostka, Stanisław Martuzalski, Karol Matuszak, Janina Nicke, Mariusz 

Stolecki, Hanna Szałkowska, Michał Urbaniak, Mateusz Walczak, Julian Zegar BRAK 

GŁOSU (1) Jan Szczerbań 
 

XIII/103/19 
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Ad. pkt. 26.  
Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady - rozpatrzenie projektu uchwały Rady 

Powiatu Jarocińskiego w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego III Liceum 

Ogólnokształcącego wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 

im. Eugeniusza Kwiatkowskiego w Jarocinie, ul. Franciszkańska 2. Projekt uchwały został 

udostępniony radnym w programie e-sesja. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 28 do 

protokołu. Czy ktoś zabierze głos do projektu uchwały? Nie widzę! Opinię Komisji Edukacji 

i Kultury poznaliśmy. 

 

P Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady – przystępujemy do głosowania za 

pomocą urządzeń elektronicznych w systemie Esesja. Proszę o naciśnięcie odpowiedniego 

przycisku. Kto jest „za” podjęciem uchwały? Kto jest „przeciw”? Kto „się wstrzymał” od 

głosu? W głosowaniu brało udział 18 radnych. Stwierdzam, że uchwała została przez Wysoką 
Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia trzyletniego III Liceum Ogólnokształcącego wchodzącego w 

skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 im. Eugeniusza Kwiatkowskiego w Jarocinie, 

ul. Franciszkańska 2.  

Wyniki głosowaniaZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (18) Tomasz Bandyk, Janusz Barański, Marta Bierła, Agnieszka 

Borkiewicz, Lidia Czechak, Mirosław Drzazga, Andrzej Dworzyński, Teodor Grobelny, Jacek 

Jędraszczyk, Elżbieta Kostka, Stanisław Martuzalski, Karol Matuszak, Janina Nicke, Mariusz 

Stolecki, Hanna Szałkowska, Michał Urbaniak, Mateusz Walczak, Julian Zegar BRAK 

GŁOSU (1) Jan Szczerbań 
 

XIII/104/19 
 

Ad. pkt. 27.  
Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady - rozpatrzenie projektu uchwały Rady 

Powiatu Jarocińskiego w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego Liceum 

Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Tarcach wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Przyrodniczo-Biznesowych im. Jadwigi Dziubińskiej w Tarcach, Tarce 19. Projekt uchwały 

został udostępniony radnym w programie e-sesja. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 29 do 

protokołu. Czy ktoś zabierze głos do projektu uchwały? Nie widzę! Opinię Komisji Edukacji 

i Kultury poznaliśmy. 

 

P Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady – przystępujemy do głosowania za 

pomocą urządzeń elektronicznych w systemie Esesja. Proszę o naciśnięcie odpowiedniego 

przycisku. 

Kto jest „za” podjęciem uchwały? Kto jest „przeciw”? Kto „się wstrzymał” od głosu? 

W głosowaniu brało udział 18 radnych. Stwierdzam, że uchwała została przez Wysoką Radę 
podjęta jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych 

w Tarcach wchodzącego w skład Zespołu Szkół Przyrodniczo-Biznesowych im. Jadwigi 

Dziubińskiej w Tarcach, Tarce 19.  
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Wyniki głosowania ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (18) Tomasz Bandyk, Janusz Barański, Marta Bierła, Agnieszka 

Borkiewicz, Lidia Czechak, Mirosław Drzazga, Andrzej Dworzyński, Teodor Grobelny, Jacek 

Jędraszczyk, Elżbieta Kostka, Stanisław Martuzalski, Karol Matuszak, Janina Nicke, Mariusz 

Stolecki, Hanna Szałkowska, Michał Urbaniak, Mateusz Walczak, Julian Zegar BRAK 

GŁOSU (1) Jan Szczerbań 
 

XIII/105/19 
 

Ad. pkt. 28.  
Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady - rozpatrzenie projektu uchwały Rady 

Powiatu Jarocińskiego w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego Liceum 

Ogólnokształcącego w Tarcach wchodzącego w skład Zespołu Szkół Przyrodniczo-

Biznesowych im. Jadwigi Dziubińskiej w Tarcach, Tarce 19. Projekt uchwały został 

udostępniony radnym w programie e-sesja. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 30 do 

protokołu. Czy ktoś zabierze głos do projektu uchwały? Nie widzę! Opinię Komisji Edukacji 

i Kultury poznaliśmy. 

 

P Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady – przystępujemy do głosowania za 

pomocą urządzeń elektronicznych w systemie Esesja. Proszę o naciśnięcie odpowiedniego 

przycisku. Kto jest „za” podjęciem uchwały? Kto jest „przeciw”? Kto „się wstrzymał” od 

głosu? W głosowaniu brało udział 18 radnych. Stwierdzam, że uchwała została przez Wysoką 
Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego w Tarcach 

wchodzącego w skład Zespołu Szkół Przyrodniczo-Biznesowych im. Jadwigi Dziubińskiej 

w Tarcach, Tarce 19.  

Wyniki głosowania ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (18) Tomasz Bandyk, Janusz Barański, Marta Bierła, Agnieszka 

Borkiewicz, Lidia Czechak, Mirosław Drzazga, Andrzej Dworzyński, Teodor Grobelny, Jacek 

Jędraszczyk, Elżbieta Kostka, Stanisław Martuzalski, Karol Matuszak, Janina Nicke, Mariusz 

Stolecki, Hanna Szałkowska, Michał Urbaniak, Mateusz Walczak, Julian Zegar BRAK 

GŁOSU (1) Jan Szczerbań 
 

XIII/106/19 
 

Ad. pkt. 29.  
Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady - rozpatrzenie projektu uchwały Rady 

Powiatu Jarocińskiego w sprawie stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum Nr 1 

im. Powstańców Wielkopolskich wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 

1 w Jarocinie, ul. Franciszkańska 1. Projekt uchwały został udostępniony radnym w programie 

e-sesja. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 31 do protokołu. Czy ktoś zabierze głos do 

projektu uchwały? Nie widzę! Opinię Komisji Edukacji i Kultury poznaliśmy. 

 

P Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady – przystępujemy do głosowania za 

pomocą urządzeń elektronicznych w systemie Esesja. Proszę o naciśnięcie odpowiedniego 

przycisku. Kto jest „za” podjęciem uchwały? Kto jest „przeciw”? Kto „się wstrzymał” od 
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głosu? W głosowaniu brało udział 18 radnych. Stwierdzam, że uchwała została przez Wysoką 
Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum Nr 1 im. Powstańców Wielkopolskich 

wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Jarocinie, 

ul. Franciszkańska 1.  

Wyniki głosowania ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (18) Tomasz Bandyk, Janusz Barański, Marta Bierła, Agnieszka 

Borkiewicz, Lidia Czechak, Mirosław Drzazga, Andrzej Dworzyński, Teodor Grobelny, Jacek 

Jędraszczyk, Elżbieta Kostka, Stanisław Martuzalski, Karol Matuszak, Janina Nicke, Mariusz 

Stolecki, Hanna Szałkowska, Michał Urbaniak, Mateusz Walczak, Julian Zegar 

BRAK GŁOSU (1) Jan Szczerbań 
 

XIII/107/19 
 

Ad. pkt. 30.  
Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady - rozpatrzenie projektu uchwały Rady 

Powiatu Jarocińskiego w sprawie stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum Nr 2 

wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 im. Eugeniusza 

Kwiatkowskiego w Jarocinie, ul. Franciszkańska 2. Projekt uchwały został udostępniony 

radnym w programie e-sesja. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 32 do protokołu. Czy ktoś 
zabierze głos do projektu uchwały? Nie widzę! Opinię Komisji Edukacji i Kultury poznaliśmy. 

 

P Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady – przystępujemy do głosowania za 

pomocą urządzeń elektronicznych w systemie Esesja. Proszę o naciśnięcie odpowiedniego 

przycisku. Kto jest „za” podjęciem uchwały? Kto jest „przeciw”? Kto „się wstrzymał” od 

głosu? W głosowaniu brało udział 18 radnych. Stwierdzam, że uchwała została przez Wysoką 
Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum Nr 2 wchodzącego w skład Zespołu 

Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 im. Eugeniusza Kwiatkowskiego w Jarocinie, 

ul. Franciszkańska 2.  

Wyniki głosowania ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (18) Tomasz Bandyk, Janusz Barański, Marta Bierła, Agnieszka 

Borkiewicz, Lidia Czechak, Mirosław Drzazga, Andrzej Dworzyński, Teodor Grobelny, Jacek 

Jędraszczyk, Elżbieta Kostka, Stanisław Martuzalski, Karol Matuszak, Janina Nicke, Mariusz 

Stolecki, Hanna Szałkowska, Michał Urbaniak, Mateusz Walczak, Julian Zegar BRAK 

GŁOSU (1) Jan Szczerbań 
 

XIII/108/19 
 

Ad. pkt. 31.  
Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady - rozpatrzenie projektu uchwały Rady 

Powiatu Jarocińskiego w sprawie stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum 

w Tarcach wchodzącego w skład Zespołu Szkół Przyrodniczo-Biznesowych im. Jadwigi 
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Dziubińskiej w Tarcach, Tarce 19. Projekt uchwały został udostępniony radnym w programie 

e-sesja. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 33 do protokołu. Czy ktoś zabierze głos do 

projektu uchwały? Nie widzę! Opinię Komisji Edukacji i Kultury poznaliśmy. 

 

P Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady – przystępujemy do głosowania za 

pomocą urządzeń elektronicznych w systemie Esesja. Proszę o naciśnięcie odpowiedniego 

przycisku. Kto jest „za” podjęciem uchwały? Kto jest „przeciw”? Kto „się wstrzymał” od 

głosu? W głosowaniu brało udział 18 radnych. Stwierdzam, że uchwała została przez Wysoką 
Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum w Tarcach wchodzącego w skład 

Zespołu Szkół Przyrodniczo-Biznesowych im. Jadwigi Dziubińskiej w Tarcach, Tarce 19.  

Wyniki głosowania ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (18) Tomasz Bandyk, Janusz Barański, Marta Bierła, Agnieszka 

Borkiewicz, Lidia Czechak, Mirosław Drzazga, Andrzej Dworzyński, Teodor Grobelny, Jacek 

Jędraszczyk, Elżbieta Kostka, Stanisław Martuzalski, Karol Matuszak, Janina Nicke, Mariusz 

Stolecki, Hanna Szałkowska, Michał Urbaniak, Mateusz Walczak, Julian Zegar BRAK 

GŁOSU (1) Jan Szczerbań 
 

XIII/109/19 
 

Ad. pkt. 32.  
Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady - rozpatrzenie projektu uchwały Rady 

Powiatu Jarocińskiego w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego 

Gimnazjum Specjalnego im. UNICEF wchodzącego w skład Zespołu Szkół Specjalnych 

w Jarocinie przy ul. Szubianki 21. Projekt uchwały został udostępniony radnym w programie 

e-sesja. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 34 do protokołu. Czy ktoś zabierze głos do 

projektu uchwały? Nie widzę! Opinię Komisji Edukacji i Kultury poznaliśmy. 

 

P Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady – przystępujemy do głosowania za 

pomocą urządzeń elektronicznych w systemie Esesja. Proszę o naciśnięcie odpowiedniego 

przycisku. Kto jest „za” podjęciem uchwały? Kto jest „przeciw”? Kto „się wstrzymał” od 

głosu? W głosowaniu brało udział 18 radnych. Stwierdzam, że uchwała została przez Wysoką 
Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie 

stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego Gimnazjum Specjalnego im. UNICEF 

wchodzącego w skład Zespołu Szkół Specjalnych w Jarocinie przy ul. Szubianki 21.  

Wyniki głosowania ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (18) Tomasz Bandyk, Janusz Barański, Marta Bierła, Agnieszka 

Borkiewicz, Lidia Czechak, Mirosław Drzazga, Andrzej Dworzyński, Teodor Grobelny, Jacek 

Jędraszczyk, Elżbieta Kostka, Stanisław Martuzalski, Karol Matuszak, Janina Nicke, Mariusz 

Stolecki, Hanna Szałkowska, Michał Urbaniak, Mateusz Walczak, Julian Zegar BRAK 

GŁOSU (1) Jan Szczerbań 
 

XIII/110/19 
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Ad. pkt. 33.  
Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady - rozpatrzenie projektu uchwały Rady 

Powiatu Jarocińskiego w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Spółki pod firmą: 
„Szpital Powiatowy w Jarocinie” Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą 
w Jarocinie, pokrycia powyższego kapitału zakładowego wkładem pieniężnym oraz objęcia 

przez Powiat Jarociński wszystkich nowoutworzonych udziałów w Spółce. Projekt uchwały 

został udostępniony radnym w programie e-sesja. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 35 do 

protokołu. Uchwała została omówiona na posiedzeniu Komisji w przerwie Sesji. Czy ktoś 
jeszcze zabierze głos do projektu uchwały? Nie widzę! Proszę o opinie Komisji. 

 

P. K. Matuszak, Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju – Komisja Budżetu i Rozwoju 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
P. M. Bierła, Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych – Komisja Zdrowia 

i Spraw Społecznych również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Obrady opuścili: radny Mateusz Walczak, oraz pani L. Czechak Starosta Jarociński. Radny 

nieobecny Jan Szczerbań. 
 

P Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady – przystępujemy do głosowania za 

pomocą urządzeń elektronicznych w systemie Esesja. Proszę o naciśnięcie odpowiedniego 

przycisku. Kto jest „za” podjęciem uchwały? Kto jest „przeciw”? Kto „się wstrzymał” od 

głosu? W głosowaniu brało udział 16 radnych. Stwierdzam, że uchwała została przez Wysoką 
Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie 

podwyższenia kapitału zakładowego Spółki pod firmą: „Szpital Powiatowy w Jarocinie” 

Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Jarocinie, pokrycia powyższego 

kapitału zakładowego wkładem pieniężnym oraz objęcia przez Powiat Jarociński wszystkich 

nowoutworzonych udziałów w Spółce. 

Wyniki głosowania ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (16) Tomasz Bandyk, Janusz Barański, Marta Bierła, Agnieszka 

Borkiewicz, Mirosław Drzazga, Andrzej Dworzyński, Teodor Grobelny, Jacek Jędraszczyk, 

Elżbieta Kostka, Stanisław Martuzalski, Karol Matuszak, Janina Nicke, Mariusz Stolecki, 

Hanna Szałkowska, Michał Urbaniak, Julian Zegar BRAK GŁOSU (3)Lidia Czechak, Jan 

Szczerbań, Mateusz Walczak 

 

XIII/111/19 
 

Ad. pkt. 34.  
Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady - rozpatrzenie projektu uchwały Rady 

Powiatu Jarocińskiego zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Jarocińskiego na lata 2019 – 2030 wraz z autopoprawkami. Projekt 

uchwały został udostępniony radnym w programie e-sesja. Projekt uchwały stanowi załącznik 

nr 36 do protokołu. Autopoprawki stanowią załącznik nr 37 do protokołu. Uchwała została 

omówiona na posiedzeniu Komisji w przerwie Sesji. Czy ktoś zabierze głos do projektu 

uchwały? Nie widzę! Proszę o opinie Komisji. 
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P. K. Matuszak, Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju – Komisja Budżetu i Rozwoju 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
P. M. Bierła, Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych – Komisja Zdrowia 

i Spraw Społecznych również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

P. M. Drzazga, Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury – Komisja Edukacji i Kultury 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

P Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady – przystępujemy do głosowania za 

pomocą urządzeń elektronicznych w systemie Esesja. Proszę o naciśnięcie odpowiedniego 

przycisku. Kto jest „za” podjęciem uchwały? Kto jest „przeciw”? Kto „się wstrzymał” od 

głosu? W głosowaniu brało udział 18 radnych. Stwierdzam, że uchwała została przez Wysoką 
Radę podjęta jednogłośnie. 

 
Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego 

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Jarocińskiego na lata 2019 - 2030. 

Wyniki głosowania ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (17) Tomasz Bandyk, Janusz Barański, Marta Bierła, Agnieszka 

Borkiewicz, Lidia Czechak, Mirosław Drzazga, Andrzej Dworzyński, Teodor Grobelny, Jacek 

Jędraszczyk, Elżbieta Kostka, Stanisław Martuzalski, Karol Matuszak, Janina Nicke, Mariusz 

Stolecki, Hanna Szałkowska, Michał Urbaniak, Julian Zegar BRAK GŁOSU (2) Jan Szczerbań, 
Mateusz Walczak 

 

XIII/112/19 
 

Ad. pkt. 35.  
Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady - Rozpatrzenie projektu uchwały Rady 

Powiatu Jarocińskiego zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Jarocińskiego na 2019 r. wraz z autopoprawkami. Projekt uchwały został udostępniony radnym 

w programie e-sesja. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 38 do protokołu. Autopoprawki 

stanowią załącznik nr 39 do protokołu. Czy ktoś zabierze głos do projektu uchwały? Nie widzę! 
Proszę o opinie Komisji. 

 

P. K. Matuszak, Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju – Komisja Budżetu i Rozwoju 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
P. M. Bierła, Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych – Komisja Zdrowia 

i Spraw Społecznych również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

P. M. Drzazga, Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury – Komisja Edukacji i Kultury 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Obrady opuścił: radny Mateusz Walczak. Radny nieobecny Jan Szczerbań. 
 

P Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady – przystępujemy do głosowania za 

pomocą urządzeń elektronicznych w systemie Esesja. Proszę o naciśnięcie odpowiedniego 

przycisku. Kto jest „za” podjęciem uchwały? Kto jest „przeciw”? Kto „się wstrzymał” od 
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głosu? W głosowaniu brało udział 17 radnych. Stwierdzam, że uchwała została przez Wysoką 
Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Jarocińskiego na 2019 r. 

Wyniki głosowania ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (17) Tomasz Bandyk, Janusz Barański, Marta Bierła, Agnieszka 

Borkiewicz, Lidia Czechak, Mirosław Drzazga, Andrzej Dworzyński, Teodor Grobelny, Jacek 

Jędraszczyk, Elżbieta Kostka, Stanisław Martuzalski, Karol Matuszak, Janina Nicke, Mariusz 

Stolecki, Hanna Szałkowska, Michał Urbaniak, Julian Zegar BRAK GŁOSU (2) Jan Szczerbań, 
Mateusz Walczak 

 

XIII/113/19 
 

Ad. pkt. 36. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady - w okresie między sesjami została złożona 

jedna interpelacja klubu Radnych Ziemia Jarocińska. Została przekazana do realizacji. Czy 

w dniu dzisiejszym ktoś pragnie złożyć interpelację lub zapytanie? 

 

Radny St. Martuzalski – dziękuję za odpowiedzi na moje interpelacje. Mam w związku z tym 

dwa szczegółowe pytania. Z danych, które zostały mi przekazane wynika kwota zakupu 5 

mln zł. Czy jest to kwota netto czy brutto. 

 

P. J. Jędrzejak, Skarbnik Powiatu – brutto. 

 

Radny St. Martuzalski - nie znajduję też w tym wykazie kwoty ok. 70 tys zł, za którą powiat 

wykonywał usunięcie usterki podsiąkania nowooddanego budynku do użytku. W mojej ocenie 

powinien wykonać to wykonawca, ale jeżeli powiat to proszę by dane zostały uzupełnione o tą 
kwotę. Ogólna kwota jaka została wydatkowana na DPS w Kotlinie to 15,5 mln zł.  

 

Radny J. Zegar – gdybyśmy budowali nowy DPS to kosztowałby nas 35 mln zł. Takie były 

wyceny.  

 

Radny A. Martuzalski - to nie jest prawda. Ktoś podjął taką a nie inną decyzję. W obiekcie 

w Zakrzewie były 4 ha gruntu w Zakrzewie gdzie chcieliśmy wybudować nowe obiekty, 

pawilony i tam szacowana była kwota 8-9 mln zł, mając do dyspozycji istniejące obiekty. 

Dzisiaj ta nieruchomość, która została oddana spadkobiercom została sprzedana za 2,5 mln zł.  

 

Radny J. Zegar – jako Zarząd też prowadziliśmy rozmowy i o 2,5 mln zł nie było mowy. 

Żądano kolosalne sumy.  

 

Radny A. Dworzyński - osobiście rozmawiałem z właścicielami, którzy odzyskali Zakrzew 

jeszcze w obecności Zygmunta Meisnerowskiego oraz Wójta Kwaśniewskiego. Właściciele 

chcieli chętnie sprzedać nieruchomość. Ktoś podjął inną decyzję. 
 

Radny J. Zegar – mielibyśmy na utrzymaniu kłopot, bo to jest zabytek.  

 
Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady – dziękuję. Zamykam dyskusję. 
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Ad. pkt. 37.  
Wnioski i oświadczenia radnych. Nie było. 

 

Ad. pkt. 38.  
Wolne głosy i wnioski. 

 

Radny M. Urbaniak - dziękuję za szybką interwencję przy skarpie w Magnuszewicach. 

Zostało to naprawione. Dodatkowo zostały założone rynny odwadniające. 

 

Ad. pkt. 39. Komunikaty. 

Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady – w programie eSesja została zamieszczona 

informacja dotycząca rozliczenia z Heli Factor.  

 
Radny St. Martuzalski - dziękuję i z tą informacja wszyscy radni powinni się zapoznać. Mamy 

pełen obraz. Chciałem zwrócić uwagę, że ze środków własnych szpital tylko na to wydatkował 

410.000 zł przy tak małych wpływach.  

 

Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady – kolejny komunikat Sejmiku 

Województwa Wielkopolskiego w sprawie suszy. 

 
Ad. pkt. 40. Zakończenie obrad. 

 

Radny T. Grobelny, Wiceprzewodniczący Rady -  dziękuję za pełną dyscyplinę. Ogłaszam 

„sezon ogórkowy”. W związku z wyczerpaniem porządku obrad zamykam obrady XIII Sesji 

Rady Powiatu Jarocińskiego VI kadencji o godz. 16.10. 
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